

<u>Mécrologie</u>

Ausond Toyo est ne a Carrefour Fleurant, l'Asile le 25 Aout 1953. Il est decede le 2 Avril 2020 a l'age de 66 ans. Il s'est marrie a 31 ans avec Gimaine Xavier et Il a laisse deux filles et un garcon, il s'agit de Anouck Toyo, Ketsie Toyo, et Jeremie Toyo. Auson a été eleve dans une famille chretienne (catholique). Il a été scolarise a l'age de 3 ans dans un premier temps pour son jardin d'enfant chez madame Peyicles Fleurant ! Il ate admis a l'ecole communautaire de changeux a l'age de 5 ans chez Mr. Theobram Rejouis. Il a transfere a l'age de 12 a l'ecole communale de changeux dirige par Mr. Prudence Charles. Il fit un bon eleve, il fit toutes ses etudes primaires a l'Asile.

Ausond a du quitter l'Asile le 19 Janvier 1971 pour se rendre a Port-au-Prince. Il ete recu par sa tente madade Nicolas Surpoint. Il a continue ses etudes secondaires et en meme temps, il a ses premiers pas dans le metier de cordonier ou il appris a coudre des chaussures apres ventes. Il eut déjà le sens des affaires ou il crea sa propre entreprise.

Il a quitter haiti en 1979 pour se rendre au Venezuela. Il y vit 2 ans. En 1981, il s'est rendu a la Guadeloupe ou il y reste 3 ans. En 1984, il est entre aux USA ou il a passe 36 ans. Il a travaille dans des differentes entreprises aux USA, il a eut son dernier emplois avec l'etat de New York (Office of Mental Health) jusqu'à l'age de sa retraite. Ausond a eu une enfance heureuse, il est l'aine de son père et le benjamin de sa mere. Il a eu 5 petits frere, une petite sœur, et deux grands freres.

Il traita ses petits freres comme ses propres enfants. Il developpa une relation de confiance avec eux! Il fut un modele a suivre, il était humble, qulqu'un qui cherche toujours a comprendre et a aider les autres.



Ausond Toyo was born at Carrefour Fleurant, l'Asile Haiti on August 25, 1953. He died on April 2, 2020 at the age of 66.

He was married for 31 year to Gimaine Xavier together they had 2 daughters and a son, which are Anouck Toyo, Ketsie Toyo, and Jeremie Toyo.

Ausond was raised in a Christian family (Catholic). He went to daycare at the age of 3 to Mrs Peyicles Fleurant. Next, he went to primary school at the age of 5 at Community School in Changeux with principal Theobram Rejouis. At 12, he went to the Communal School in Changeux where he completed middle school.

He left his home town in 1971 to migrate to Port-au-Prince where he attended high school. He was received by his aunt Mrs. Nicolas Surpount. While in high school, he learned to fix and make shoes and create his own business. At an early age he already had an entrepreneurship mind.

He had a happy childhood, he was the first child of his father and the third of his mother. He had 5 little brothers, one little sister and 2 older brothers. He treated his little brothers like his own son, he had a confidential relationship with his little brothers, he was humble, a great role model.

In 1979, he left Haiti to Venezuela where he lived for 2 years, then he went to Guadeloupe where he lived for 2 more years and met his wife. In 1984, he moved to New York where he lived for 36 years. He worked in many places, but his last job was with the Office of Mental Health by the State of New York up until he retired in 2015. Ausond Toyo was a Deacon at Christ is Risen Church, he loves to play the guitar and help where he can. Ausond raised his family within the Christian faith, he had love not only for his family, church family but also the Martense family. He always treated everyone with respect. Though he is gone we know he will be missed dearly; may his memories live in our hearts forever.



Acknowledgements

The family would like to express sincere thanks and appreciation to all our friends for their well wishes, words of comfort, prayers and other acts of kindness during this time of sorrow.

Funeral Arrangements Entrusted

Perfect Peace Funeral Homes Inc

Brooklyn, NY 11226
Floyd W. Gilmore, President